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Szanowni Mieszkańcy.

Budowę nowej hali sportowej w Łubianie planuje się od kilku lat. Jest projekt na
rozbiórkę starej, jest projekt na budowę nowej, jest kosztorys, są wszelkie pozwolenia.
Gmina jest na etapie ogłaszania przetargu. Jest też dofinansowanie, a dokładnie
wstępna promesa z 2023 roku na dofinansowanie z programu POLSKI ŁAD. Wydawać
się może, że nic nie stanie już na przeszkodzie w jej powstaniu. A jednak jest inaczej:

Nowe władze nie poczuwają się do obowiązku spełniana obietnic wyborczych
poprzedników. Mówią, że obietnice te nie miały pokrycia w budżecie państwa. Nie ma
pieniędzy na ich realizację póki co. Oczywiście wszystkie promesy będą ponownie
analizowane i dofinansowania przyznawane w miarę możliwości. Niestety nikt dziś nie
odpowie co z pieniędzmi na budowę naszej hali. Gmina stoi przed dylematem co robić. Czy
budowę sfinansować w całości ze środków gminy kosztem innych inwestycji, czy wstrzymać
się do czasu pozyskania dofinansowania. W pierwszym przypadku nie będzie łatwo bo teraz



rada gminy będzie musiała zdecydować z jakich innych zaplanowanych na najbliższe lata
inwestycji zrezygnować.

O wszelkich decyzjach będziemy informować na bieżąco. 

Więcej o budowie hali na stronie gminy: https://koscierzyna.pl/coraz-blizej-budowy-nowej-
sali-sportowej-w-lubianie/
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